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Slovane!

Skandály na OH bez konce, v rybě jsou červi.
Krádeže, soutěže v boxu kde muž mlátí ženu,  
přičemž úder muže boxera je dvakrát silnější, 
toxická voda v Seině, kde se soutěží v plavá-
ní, to vše je skutečně „malebné“ dokreslení 
olympiády v Paříži. Nyní se přidali sportovci, 
kteří našli v připravené stravě z ryb červy. To 
vyvolalo u účastníků značnou nevoli. Navíc, 
sestavené menu obsahuje zeleninu a ryby, ale  
u některých druhů sportů se soutěžící domáhají 
masa, protože jsou na něj zvyklí a potřebují ho 
k výkonu. Červi v rybě jim prý maso nenahradí.
_______________
V Íránu je ticho před bouří, ale pomsta bude.
Írán nenechává nikoho na pochybách, že 
odveta za vraždu íránského hosta, lídra Ha-
másu bude, a že bude tvrdá. Vše vypadá na 
to, že se Izrael snaží vyprovokovat Írán k boji. 
Přitom Írán ve skutečnosti nemá zájem na 
velkém konfliktu, protože se země po vstupu 
do BRICS začala rozvíjet úspěšněji než dřív.
_________

Stát Izrael se hlásí k zavraždění lídra Hamásu
Izraelská vláda se přihlásila k vraždě lídra pa-
lestinského uskupení Hamás Ismáíla Haníji, 
který přijel do Íránu na inauguraci nového 
íránského prezidenta. Ten nastoupil po pre-
zidentu Raísím, který zahynul za podivných 
okolností na cestě americkým vrtulníkem. Lídr 
Hamásu přejel do Teheránu, kde byl Izraelem 
zabit, což nemůže nevyvolat pomstu ze strany 
Íránu, který podle islámské tradice nesl odpo-
vědnost za hosta. USA nejsou nijak nadšené  
z izraelského přiznání, navíc Izrael prohlásil, 
že zabije i nového vůdce Hamásu. kterým se 
stal  Jahjá Sinvár. Hned po jeho zvolení zaúto-
čilo bojové Křídlo Hamásu raketami na Izrael. 
Zdá se, že přes svou nechuť budou USA vtaže-
ny do konfliktu na Blízkém Východě.
------------------------
O slušných podmínkách si mohou vojáci a nižší 
důstojníci Anglosasů nechat leda zdát. 
Nefungující klimatizace, plíseň, krysy, švábi, ště-
nice, věrní průvodci vojáků US Army a britské 
armády Jeho veličenstva. Informovala o tom 
nejen anglosaská média, ale také Účetní dvůr 
USA. Nevypadá to navíc, že by se tím velení brit-
ské či americké armády chtělo nějak výrazně 
zabývat. Přitom stížnosti vojáků netrvají krátce, 
ale už řadu let. Zákopové kryty ruské armády na 
Donbasu by těmto vojákům nejspíš připadaly 
jako lázně. A to jako chce tato armáda bojovat s 
Putinem, tedy s Ruskem?          -keks-

Rusko v Kurské oblasti odtlačuje banderov-
ce a Kadyrov slíbil završení akce do 3 dnů.
Politici, analytici, vojáci a kde-kdo další si 
ale lámou hlavu, co měl znamenat ten ban-
derovský teroristický útok na Kurskou ob-
last na území Ruska. USA mohutně vřeští, 
že s tím nemají nic společného a není divu, 
protože to by znamenalo, že se USA, jako 
účastník útoku na Rusko stávají legitimním 
cílem pro ruské zbraně. A z toho je Ameri-
čanům ouvej. Jejich vojenské struktury ote-
vřeně přiznávají, že na konflikt s Ruskem 
teď nemají, prý tak za několik let.
Útok proběhl skutečně v banderovském 
teroristickém duchu. Cílem jsou civilní 
domy, lidé, sanitky, školy, - to, co Českoslo-
vensko zažilo po II. světové válce i na svém 
území. A dnes se máme dívat, jak údajně 
český probanderovský slepenec podporuje 
tyto útoky a dodává vrahům zbraně.

Situace se komplikuje tím, že na Blízkém 
východě se Izrael chová podobně jako ban-
derovci a zasahuje i do jiných států. Na roz-
díl od Ukrajinců USA oznámily, že v případě 
napadení Izraele (Íránem?) mu na pomoc 
přijdou. Rusko má ale s Íránem uzavřenou 
dohodu, že mu přijde na pomoc v případě 
konfliktu. Takže USA opět „sklaply“.
Co z toho ale plyne? USA se snaží mermo 
mocí vyprovokovat Rusko k velkým akcím. 
Za prvé by se mohly dozvědět něco o uta-
jovaných ruských zbraních, a  za druhé by 
se mohly ruské síly roztříštit na několik kon-
fliktů, v nichž by umírali Rusové plus někdo 
jiný, ne anglosasští „hoši“.
Ukrajinci jsou na jasný odpis. Proto Zelen-
skij po nezdařené kurské akci nezvedal tele-
fon ani své americké vrchnosti. Těžko uvě-
řit, že by se s USA neradil předem. A jestli 
ne, tak už USA své vazaly prostě nezvládá.

Zelenskij už nebere USA ani telefon,
teroristický útok na Kursk je propadák

Ukrajina už nemá šanci na vítězství, 
Západ volá po jednání s Ruskem

Se vzrůstajícím postupem ruské armády stále častěji slýcháme od západních politiků, 
že přichází čas na jednání s Ruskem. Západu je v podstatě jedno, kolik Ukrajinců ještě 
zahyne. Naopak,  se nyní domáhá, aby Ukrajina povolala do zbraně muže od 18 let.
Zbytečně se  odborníci a  myslící novináři dovolávali zdravého rozumu u západních politiků. 
Jako kdyby nikdy nestudovali dějiny. Protože i ten nejtupější student si musel uvědomit, že 
Rusko války nikdy neprohrávalo. Stávající situace na rusko-ukrajinské frontě to pouze potvr-
zuje. A Rusko tempo postupu své armády stále stupňuje.
Ukrajinský režim Zelenského se už soustředil především na útoky teroristického typu, kdy 
se obětmi napadení stávají opět civilní objekty. Tento postup je znám od roku 2014, kdy 
ukrajinští nacionalisté také stříleli a bombardovali civilní občany, kteří s armádou neměli 
nic společného. Známe to i ze Sevastopolu, kdy Ukrajinci stříleli po lidech na pláži. Zatím 
poslední snahou je pokus Ukrajinců narušit hranici Kurské oblasti a útočí opět na civilisty, 
zase na území Ruska. S oblibou používají zakázané kazetové střely. Nic z toho Západ nevidí.
To, co ale Západ začíná vidět, že přes všechny úskoky ruská armáda postupuje. Nemá ne-
dostatek ani ve zbraních či nábojích, ale ani v lidech. Podle MO RF se denně hlásí na frontu 
kolem tisícovky lidí, Proto Západ, zejména USA už začínají chápat, že jiné východisko než 
jednání o míru stejně nebude možné. Teď si ovšem lámou hlavy jak to udělat, aby nemusely 
západní země přiznat porážku a Ukrajina kapitulaci. Putin ovšem řekl přesně a jasně - de-
nacifikace a demilitarizace. A Západ nemůže počítat s tím, že Rusko od slov lídra ustoupí.
Navíc, jestliže si někdo myslel, že teroristickými akcemi Rusko zastraší, potvrdí pouze to, že 
o něm vůbec nic neví. Spravedlivý hněv Rusy vždy sjednocoval a stovky mrtvých a zraně-
ných civilistů na plážích, v parcích a domech jsou opravdu pádným důvodem k hněvu.
Kdy Rusko dojde ke svému cíli sice nevíme, víme ale, že k němu určitě dojde. Západ nevyužil 
možnosti mírových jednání včas, takže teď už Rusko půjde až do vítězného konce.



Ruská asymetrická odpověď: megazbraň
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Asymetrickou odpovědí Ruska na součas-
nou situaci se může stát megazbraň, kte-
rá bude schopna iniciovat katastrofické 
geofyzikální procesy. Autorem je Konstan-
tin V. Sivkov, kapitán 1. rangu, dr. vojenských 
věd, předseda Svazu geopolitiků.
Tato asymetrická megazbraň se ve výzbroji 
Ruské armády může objevit v letech 2020-
2025. Její existence sama od sebe ukončí 
hrozbu rozsáhlé války proti Rusku v sou-
časných podmínkách absolutní převahy 
protivníka v tradiční výzbroji.
Proti Rusku se obnovuje nová studená vál-
ka. Přesněji nikdy nebyla ukončena. Prostě 
Západ upevňuje úspěchy předcházejících 
etap studené války a zahájil přípravu závě-
rečné etapy studené války, jejímž důsled-
kem má být zničení Ruska. Západ znovu, 
jako v průběhu 20. století staví proti Rusku 
„železnou oponu“, realizuje blokovou poli-
tiku, zvyšuje počet členů NATO a posouvá 
ho k hranicím Ruska.
Přesto je situace pro Rusko dnes podstatně 
horší, než byla ve 20-tém století. Rozkra-
dený ekonomický potenciál, pro bezpeč-
nost země vražedná závislost průmyslu na 
produkci pravděpodobného protivníka, 
především vyspělých technologií, nemá 
duchovní jádro ve společnosti jakým byla 
kdysi komunistická idea, nemá řadu spo-
jenců v Evropě, kteří by tvořili strategické 
předpolí SSSR jako v dobách socialismu a 
tvořili spojenecký blok Varšavskou smlou-
vu, v ekonomice dominují západně orien-
tovaní oligarchové a s nimi spojení liberální 
úředníci. V takových podmínkách Rusko s 
NATO prostě soupeřit nemůže. Tím vzniká 
objektivní nutnost hledání kvalitativně no-
vých přístupů k zabezpečení vojenské bez-
pečnosti včetně strategického zadržování. 
Klíčovým faktorem zde je a bude udržení 
potřebné úrovně potenciálu strategických 
jaderných sil. Nicméně i zde jsou úskalí. Ve 
srovnání s dalšími druhy ozbrojených sil je 
jaderná triáda málo početná, ale s velkými 
požadavky na zdroje. V podmínkách narůs-
tajících ekonomických problémů v Rusku 

spojených se sankcemi a pádem cen 
ropy mohou prostě chybět prostřed-
ky na její udržení na požadované 
úrovni bojeschopnosti. Počet pří-
slušníků ozbrojených sil zařazených 
ve strategických jaderných silách 
(raketové vojsko, ponorkové vojsko, 
strategické a dálkové letectvo) pře-
vyšující sto tisíc lidí vytváří vhodné 
podmínky pro neutralizaci části rus-
kých jaderných sil metodami infor-
mační války. Systém rychlého glo-
bálního úderu USA může v nedaleké 

budoucnosti vytvořit podmínky, kde úder 
na hlavu (velitelská stanoviště strategic-
kých sil) a na ruce (na nosiče strategických 
jaderných zbraní) může neutralizovat celou 
jadernou triádu, nebo její významnou část. 
V těchto podmínkách nalezení libovolného 
způsobu strategického zadržování, který 
by doplnil (no v žádném případě nahradil!) 
současný, je pro Rusko životně nezbytné.  
O tom také hovořil prezident (Putin), když 
zdůrazňoval, že se nenecháme vtáhnout 
do zbrojních závodů, ale bude přijímat asy-
metrické odpovědi. Je jednoznačně jasné, 
že řeč byla o principiálně nových zbraňo-
vých systémech, vycházejících z jiných my-
šlenek, než ty současné.

Zvláštní požadavky
Podle analýzy situace je nutné, aby nové 
systémy strategických zbraní splňovaly ur-
čité požadavky.
Jako první je třeba zdůraznit nutnost za-
ručeného zničení protivníka. To znamená, 
vycházíme -li ze současných i perspektiv-
ních systémů, schopnost i přes jejich odpor 
prakticky zaručeně realizovat svůj ničivý 
potenciál v dostatečně velkém objemu. Ji-
nými slovy principy, na kterých je nový sys-
tém postaven, prakticky vylučují možnost 
efektivního působení sil protivníka.
Tento zbraňový systém musí mít takové 
ničivé faktory, aby činnost protivníka sou-
časnými ale i perspektivními prostředky ho 
nemohla neutralizovat. 
Důležitým požadavkem je i požadavek za-
ručeného použití v případě politické vůle 
vedení státu a splnění objektivních podmí-
nek nutných k zahájení činnosti. To je zvláš-
tě důležité v podmínkách, kdy jsou silné 
pozice obdivovatelů Západu (pátá kolona) 
zvláště ve vysokých funkcích řízení státu, 
včetně vojenských. V podmínkách soustav-
né komplexní informačně – psychologické 
války je jedním z klíčových problémů mož-
nost nesplnění rozkazu na použití strate-
gických jaderných sil, počty obsluh, které 
neumožní zaručit jeho použití, zvláště  

v podmínkách možných občanských nepo-
kojů. To relativizuje i zaručenost úplného 
splnění rozkazu k použití jaderných sil.
Z toho vychází požadavek minimalizace 
potřebného počtu obsluh pro přípravu a 
použití asymetrického systému odstrašení. 
Jeho počet musí umožnit zabezpečení ab-
solutní (nebo tomu co nejbližší) záruky lo-
ajality vládě a psychologické připravenosti 
splnit rozkaz na použití tohoto systému ne-
závisle na situaci ve společnosti či osobních 
emocí. To znamená, v podmínkách Ruska 
se musí pohybovat v jednotkách tisíc lidí. 
Vyhodnocením možností a znalostí, které 
nám dává současná úroveň vědění dojde-
me k závěru, že bez cíleného využití dru-
hotných ničivých účinků požadovaného vý-
sledku nemůžeme dosáhnout. V důsledku 
toho vzrůstá zájem o geofyzikální katastro-
fické jevy. Tyto jevy svojí mohutností něko-
likanásobně převyšují ty nejsilnější jaderné 
zbraně a mohou být vyvolány nesrovnatel-
ně menšími (ve srovnání s katastrofami) 
podněty. Proto připravovaná ruská zbraň 
asymetrické odpovědi může být použita k 
vyvolání zásadních ničivých faktorů geofy-
zikálních procesů.
Kromě toho je třeba zajistit ještě jeden 
faktor asymetričnosti této zbraně a to, aby 
úder přinesl pokud možno zanedbatelné 
ztráty Rusku ve srovnání s hlavním protiv-
níkem – partnerem, s USA.

Geofyzikální ničivé účinky.
Rusko se rozkládá na Euroasijském kon-
tinentu, kde hlavní, strategická část jeho 
území s nejvyšší hustotou osídlení je ve 
vnitrozemí, vzdálená od mořských a oce-
ánských prostor. Přitom střední nadmoř-
ská výška těchto území zabezpečuje jejich 
ochranu od záplav i při obrovských katast-
rofických jevech doprovázených obrovský-
mi přílivovými vlnami (megatunovými).
Jiná situace je v USA. Na pobřeží s nepříliš 
vysokým převýšením nad hladinou oceánu 
žije většina obyvatel – více než 80%. Zde 
se také nacházejí hlavní průmyslové objek-
ty země. Poměrně malé tsunami o výšce 
několik desítek metrů může způsobit USA 
nedozírné následky. To celkem jasně uká-
zal uragán Katrin v New Orleans.
Další geofyzikální zvláštnosti Ruska je to, 
že hlavní část jejího území na Sibiři leží na 
tlustých (několik kilometrů) vrstvách ba-
zaltu. Předpokládá se, že tyto vrstvy bazal-
tu se vytvořily v důsledku výbuchu super 
vulkánu na tomto území přibližně před 252 
miliony let. Z toho důvodu údery, ať budou 
jakkoliv silné, nezpůsobí žádné katastrofál-
ní geofyzikální důsledky.
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Jiná situace je v USA. Nejviditelnějším pro-
blémem je Yellowstonský národní park, 
který se nachází v kaldeře stejnojmenné-
ho super vulkánu. Podle závěrů geologů 
se tento super vulkán blíží k periodě své 
aktivizace, jejíž periodičnost je zhruba 600 
tisíc let. To je také doba od jeho poslední 
aktivní činnosti. Mocnost tohoto vulkánu 
je několikanásobně slabší, než byla u sibiř-
ského vulkánu, proto jeho činnost nevedla 
k masovému vymírání života na planetě, 
ale pro americký kontinent by byly násled-
ky jeho činnosti katastrofální. Vulkanolo-
gové a geologové tvrdí, že Yellowstonský 
super vulkán může vybuchnout kdykoliv. 
Byla zjištěna spousta příznaků narůstání 
jeho činnosti. Proto relativně malý impuls, 
například výbuch jaderné hlavice v řádu 
megatuny, může iniciovat jeho okamžitou 
činnost. Následky takového výbuchu super 
vulkánu pro USA budou katastrofické – jako 
stát přestanou USA existovat. Veškeré úze-
mí státu bude pokryto tlustou (několik met-
rů až několik desítek metrů) vrstvou popela.
Navíc může vulkán vybuchnout kdykoliv. 
Byla zjištěna spousta příznaků narůstání 
jeho činnosti. Proto relativně malý impuls, 
například výbuch jaderné hlavice v řádu 
megatuny, může iniciovat jeho okamžitou 
činnost. Následky takového výbuchu super 
vulkánu pro USA budou katastrofické – jako 
stát přestanou USA existovat. Veškeré úze-
mí státu bude pokryto tlustou (několik met-
rů až několik desítek metrů) vrstvou popela.
Další z pohledu geofyziky zranitelnou ob-
lastí USA je zlom San – Andreas, dlouhý 
1300 km, rozložený mezi Ticho-oceánskou 
a Severoamerickou deskou. Leží podél po-
břeží státu Kalifornie, částečně na souši, 
částečně pod vodou. Paralelně s ním leží 
zlomy San Gabriel a San Chosinto. Toto 
je oblast geofyzikální nestability s výsky-
tem zemětřesení do 8,5 stupně Richterovy 
stupnice. Úder dostatečně silným jader-
ným výbuchem v této oblasti může vyvolat 
katastrofické jevy schopné plně zničit po-
břežní infrastrukturu USA v důsledku mo-
hutné přílivové vlny.
Také nesmíme zapomenout na atlantský a 
ticho-oceánský zlom. Tyto zlomy leží podél 
pobřežní čáry východního i západního pobře-
ží USA a mohou se stát zdrojem silných tsu-
nami, které mohou udeřit s katastrofálními 
důsledky do značné vzdálenosti od pobřeží.

Potřebná superbomba
V důsledku těchto znalostí můžeme pro-
hlásit, že USA jsou z geofyzikálního hle-
diska velmi zranitelné. Zůstává pouze 
určit, jakým způsobem možno iniciovat 
tyto zásadní geofyzikální procesy. Začne-
me historií. V roce 1961 nad severní čás-
tí Nové země ve výšce přes 5000 metrů 

byla odpálena v historii lidstva nejsilnější 
termonukleární bomba. Síla výbuchu byla 
odhadnuta na 58Mt. Přitom západní ex-
perti dospěli k závěru, že nebylo dosaženo 
plného účinku, protože podle řady přízna-
ků v bombě chyběla vrstva z uranu U-238, 
která by zvýšila účinek bomby minimálně 
1,5 – 2 krát to znamená do 100Mt. Tato 
bomba měla rozměry klasické 16tunové 
letecké bomby a byla vypuštěna z letounu 
TU-95. Dnes bomba o takové síle podle zá-
věrů specialistů z jaderného centra Ruska 
v Sarově a ruského experta v této oblasti 
doktora technických věd Igora Nikolajeviče 
Ostrecova může mít velikost klasické 5 – 7 
tunové bomby či hlavice. To znamená, že 
může být nesena těžkou raketou (napří-
klad všemi typy Satany). Splňuje i veške-
ré podmínky k vypuštění jako satelitu na 
oběžnou dráhu Země.
Omezení, jak na ráži jednotlivých hlavic tak 
i na celkovou sílu strategických jaderných 
sil, dnes podle platných smluv nejsou. Ve 
smlouvách se hovoří pouze o počtu. Proto 
z právního hlediska neplatí žádná omezení 
na jejich výrobu, kromě množství. Ovšem 
potřeba takových hlavic bude velmi malá.
Z hlediska asymetrického ohrožení takové 
silné zbraně můžeme posuzovat z hlediska 
garantované iniciace katastrofických geo-
fyzikálních procesů. Jako první to může být 
úder na Yellowstonský super vulkán. Jedi-
ný pozemní výbuch této síly prakticky zaru-
čeně iniciuje  výron tohoto super vulkánu. 
V jeho důsledku USA ukončí svoji existenci, 
ale i pro ostatní svět budou důsledky ka-
tastrofální. Nejméně utrpí Rusko vzhledem 
ke vzdálenosti od místa úderu, rozměrům 
území a své poloze. Nevýznamné ztráty bu-
dou i u zemí nacházejících se na protilehlé 
straně planety od USA. V každém případě 
to však bude katastrofa pro celou civilizaci. 
Ale k tomu je ta zbraň vlastně určena. Aby 
samotným faktem své existence nepřipus-
tila ani myšlenku na agresi proti Rusku.

Další možnou variantou jejího použití může 
být vyvolání gigantické mega-tsunami. To 
je myšlenka v USA obdivovaného „veli-
kého humanisty“ akademika Sacharova. 
Jeho podstata spočívá v odpálení několika 
jaderných náloží v určených bodech uvnitř 
atlantického a ticho-oceánského zlomu (3 
– 4 v každém) na hloubce 1,5 – 2 km. Podle 
výpočtů Sacharova ale i dalších vědců, se 
vytvoří tsunami, které u pobřeží USA do-
sáhne výšky kolem 400 – 500 metrů. Úder 
na pobřeží spláchne vše do hloubky území 
500km od pobřeží. Pokud k výbuchu dojde 
ve větší hloubce, blízko dna, kde je zemská 
kůra nejtenčí, pak může dojít k jejímu poru-
šení a magma se dostane do styku s oceán-
skou vodou, čímž výbuch mnohonásobně 

zesílí. Pak může tsunami vyrůst až do výšky 
1 km i více a oblast zasažení naroste přes 
1500km od pobřeží. To bude naprosto „čis-
tá“ zbraň – nedojde k žádné jaderné zimě, 
nepřijdou obrovská mračna popelu a pára 
se vrátí na zem jako záplava v blízkosti své-
ho vzniku, tedy také na USA. Takový úder 
jednoznačně vyvolá i vulkanickou aktivitu, 
pravděpodobně včetně Yellowstonského 
super vulkánu. Přitom zpětná vlna splách-
ne i Evropu. To znamená celý blok NATO. 
Katastrofa dosáhne obludných rozměrů. To 
je asymetrická hrozba posledního soudu – 
nebude Rusko, nebude Západní civilizace.
Ke katastrofickým geofyzikálním důsled-
kům povede i výbuch jediné takové nálože 
v oblasti zlomů San Andreas, San Gabriel či 
San Chosinto.
Připravené scénáře svědčí o tom, že potřebné 
množství takových náloží (hlavic, bomb) pro 
použití pro asymetrickou zbraň je celkem malé 
– okolo deseti. To vytváří vhodné podmínky 
pro jejich zaručené použití v případě nutnosti 
při splnění výše uvedených podmínek.
Doprava takové nálože k místu určení může 
být zajištěna různým způsobem. Jednak to 
může být několik více hlavicových těžkých 
strategických raket, které spolu s klamnými 
hlavicemi překonají i v budoucnu plánované 
systémy protiraketové obrany. Malý počet 
potřebných odpalovacích šachet  může být 
efektivně chráněn obranným systémem s 
prvky aktivní i pasivní obrany. Taková raketa 
může být umístěna na paluby ponorek třídy 
Tajfun. Jejich raketové šachty umožňují odpá-
lení raket s váhou do 90 tun (jejich základní 
raketa vážila 96 tun), což odpovídá současné 
těžké raketě, která má potřebnou vypouštěcí 
váhu. Jedna taková ponorka bude stačit k za-
bezpečení asymetrického zadržování.
Takové hlavice mohou být osazeny i na 
hypersonických raketách, vypouštěných 
z ponorek nebo pozemních odpalovacích 
ramp. Tyto nálože také mohou být dopře-
du uloženy na požadovaná místa jako miny 
ve velkých hloubkách například z lodí mas-
kovaných jako civilní, rybářské a podobně. 
Tyto miny by se v případě nutnosti přivedly 
k výbuchu dálkovým impulzem například 
ze satelitu na oběžné dráze, nebo z ponor-
ky. V době stabilní mezinárodně politické 
situace mohou být vyloveny a uskladněny. 
Potřebný čas na výrobu a zavedení do vý-
zbroje takovéto zbraně odborníci odhadují na  
5 – 12 let (článek je z roku 2015, nyní už je RF 
ve výzbroji má). Stejný čas je i potřebný na 
výrobu nosičů. To znamená, že takovou asy-
metrickou zbraň může mít Rusko k dispozici 
zhruba od roku 2020. Její zavedení do výzbro-
je samo od sebe ukončí hrozbu totální války 
proti Rusku i v podmínkách absolutní převahy 
protivníka v tradičních druzích zbraní.
(Článek je z roku 2017.)
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Západní země uvalily na Rusko desítky tisíc 
sankcí, aby ho připravily o zdroje příjmů. 
Mezi těmi, kdo podpořily tyto nevídané ve 
svém rozsahu sankce, byly také Španělsko, 
Dánsko a Holandsko. Zřejmě si, jako ostatní 
země „civilizovaného Západu, byly tyto země 
jisté svou beztrestností, jestli ne všemohouc-
ností. Jenže, karma je, jak víme, zdarma. Jako 
první na to upozornilo čínské vydání Tencent.
Na zlomyslné zvýšení cel EU na čínské zbo-
ží, reagovala Země Draka tvrdě. Zaměřila 
se na „antidopingové“ šetření dováženého 
vepřového a do hledáčku „dopovaného“ 
masa se dostaly tři společnosti: dánská 
Danish Crown, španělská Litera Meat a ho-
landská VION Boxtel. A podle testů, uvádí 
Tencent, má Čína plné právo zakázat dovoz 
tohoto masa na trh své země.
Vydání rovněž upozorňuje, že Čína je vů-
bec největším dovozcem vepřového masa 
na světě. Jen v loňském roce dovezla tato 
země vepřové za 6 miliard USD (přes 139 
miliard korun). Dodejme přitom, že většina 
dodávek mířila právě z EU. Podle vydání 
Tencent na tom budou nejvíce tratit Špa-
nělsko, Dánsko a Holandsko, které přijdou  
o smlouvy za stovky milionů eur, což za 
dané situace na vnitřním evropském trhu 
může vyvolat v těchto zemích přímo kolaps.
Ptáte se, jak s tím souvisí Rusko? Zcela na-
přímo. Čína by se ani nezačala zamýšlet 
nad výpovědí dodávek vepřového, nemít 
zajištěný náhradní zdroj. A není to dlouho, 
kdy Čína zrušila embargo na dovoz vepřo-
vého z Ruska. Ruská produkce tak doslova 
vrazila na čínský trh a velmi záhy si vybojo-
vala u obyvatel důvěru a popularitu.

A EU? Ta je rozhořčená a zároveň nechápa-
vě vrtí hlavou. Jak je to možné? Vždyť Rusko 
ještě relativně nedávno vůbec neuvažovalo 
o exportu a naopak, maso – včetně vepřo-
vého dováželo, většinou také ze zemí EU. 
Vydání Tencent ovšem radostně sděluje 
čtenářům, že se Rusko chystá ještě značně 
zvýšit svůj podíl na čínském trhu vepřového.

Vzpomínáte ne přísloví, kdo jinému jámu 
kopá…? Přesně tak dopadly evropské země 
se svými sankcemi proti Rusku. Zejména  
v zemědělské sféře sankce zafungovaly 
tak, že Rusko je nejen soběstačné produkcí 
masa, mléka i obilí, ale dodává svou pro-
dukci i na zahraniční trhy. Samozřejmě i na 
čínský, s nímž má Rusko opravdu grandiózní 
plány a Čína, jako obvykle, se jen tiše usmí-
vá. Obě země jsou spokojené. Ten, kdo na 
tom prodělává gatě, je opět EU. Protože na 
ruskou produkci, v jejím rozsahu, a hlavně 
kvalitě, evropský výrobce prostě nemá.
A to není tak dlouho, co se Němci rozči-
lovali, že prý je Putin dostal do stresové 

situace. Přísná logika ale říká něco docela 
jiného. Německo vystoupilo jako evropský 
iniciátor „zabavení“ (spíše ukradení) rus-
kých aktiv, která se nacházejí na území EU 
a Severní Ameriky. Rusko na to reagovalo 
zcela logicky. Země EU mají dostatek aktiv 
na území RF. „Naše země disponuje znač-
ným objemem západních fondů a majetku, 
které jsou pod ruskou jurisdikcí, a to vše se 
může stát nástrojem odplaty“, řekla mluvčí 
MZv Marie Zacharová.
V Německu předpokládají, že Putin je nejspíš 
spokojený s obtížnou situací, v níž se ocit-
ly západní společnosti. Prý je Kreml zahnal 
do bezvýchodné situace. Ale byl to opravdu 
Kreml? Byl to Putin, který pouze reagoval 
na neurvalé chování Západu? Toho Západu, 
který z nepochopitelného důvodu si byl jist 
svou beztrestností za své špinavosti?
„Situace v Rusku zůstává pro západní spo-
lečnosti takřka bezvýchodná. Mají málo 
variant pro opuštění země (jistě, kde by 
také našly podobně obří odbytiště - pozn. 
red). Ale zůstanou-li v Rusku, nejspíše ztra-
tí kontrolu nad svými aktivy“, rozčiluje se 
německá novinářka Bona Hen z Frankfur-
ter Rundschau (FR).
Nezbývá než se ptát jak německých no-
vinářů tak jejich veřejnosti, jak je možné, 
že krádež ruských aktiv jim nevadila. To si 
opravdu mysleli, že bude Rusko doneko-
nečna snášet jejich aroganci? S tím, jak 
Německo vykřikuje hesla o vytvoření nej-
silnější armády Evropy, by možná stálo za 
připomínku, že to vše už tu bylo. Nu, jestli 
si to i Němci chtějí zopakovat…

Několik zemí EU zaplatilo za nesmyslné sankce proti Rusku - přitom „Putinova odveta byla tichá a nenápadná“, píše čínské vydání.
Opravdu někdy zůstává rozum stát. To jsou Evropané opravdu tak lhostejní, s pocitem naprosté beztrestnosti za svou bezohlednou 
drzost? Ano, Evropané, protože svádět vše na evropské elity je už příliš krátkozraké. Tebe se to netýká, občane? Viděl jsi svinstvo a 
nekladl odpor? Tak si rač vychutnat guláš, který jsi posledních 10 let sice nevařil, ale asistoval jako poslušný kuchtík.

 Všichni si všimli obrácené vlajky Olympijských her, což vyvolalo spoustu posměšků na adresu nejen Francie, ale především jejího 
prezidenta Emanuela Macrona. Je to ale opravdu k smíchu? Jak tento symbol ve skutečnosti vznikl? 
Ti, kdo si pamatují alespoň něco ze školy vědí, že duchovním otcem Olympijských her je Francouz Pierre de Coubertin. Roku 1894 vzniklo  
olympijské hnutí, ale samotná vlajka poprvé zavlála roku 1919, na 6. olympijském kongresu. Na letních olympijských hrách byla zdvižena 
v roce 1920, na zimní olympiádě o mnoho později, až v roce 1952. 
Asi většina lidí ví, že barvy kruhů je zvykem spojovat s kontinenty, což ale sám Coubertin odmítal. Mělo se také za to, že šestá barva pozadí  
vlajky  je bílá (Antarktis) takže vlajka OH symbolizuje celý svět. Víme, že návrh vlajky schválil Coubertin už roku 1913. Už ale velmi málo lidí 
ví, že reálným autorem a návrhářem vlajky je Carl Gustav Jung, švýcarský psychiatr a psychoterapeut, z jehož pera vznikla také světově re-
spektovaná esoterická díla. Právě on vytvořil  nejen pět kruhů, ale přidal jim i barvy. Nikoli kontinentů, ale živlů. Modrá - voda, černá - kov, 
červená - oheň, žlutá - země a zelená - dřevo. V takovém případě lze snadno pochopit, proč byl Coubertin proti vazbě barev na kontinenty.
Kruh nelze otočit, a tedy pohanit, jako je to možné u řady symbolů. Spojení kruhů ale otočit lze. Například  pěticípou hvězdu, která se se 
dvěma cípy vzhůru stává symbolem Bafometa - ďábla. Svým satanským postojem tak Francie dala najevo kam směruje nejen sebe, ale 
minimálně celou Evropu. Vždyť celé zahájení OH bylo právě o tom, a finále bylo neméně satanistické. 

Zlá mystika obrácených olympijských kruhů
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Pálení zaživa - nacistické praktiky v ukrajinské praxi

Že se nacistické praktiky stávají běžnou 
praxí pro Zelenského režim, se po oděs-
kém Domě odborů  v roce 2014, mohl svět 
přesvědčit  i o 10 let později, v roce 2024, 
kdy banderovská nacistická chátra udeřila 
po budově Obchodního centra v Doněcku, 
metropoli   Doněcké lidové republiky. 
Banderovci si vybrali takový čas, aby v OC 
Gelaxie bylo co nejvíce lidí - samozřejmě 
jak jinak, než civilistů.
Výsledek? Téměř 20 mrtvých. desítky zra-
něných lidí, včetně dětí. Záchranáři na-
jíždějí průběžně z bezpečné vzdálenosti, 
protože banderovští teroristé pořádají na 
záchranáře střelecký lov.
Vyšetřovací složky Ruské federace zazna-
menávají a dokumentují všechny okolnosti 
tohoto teroristického útoku.
Západu to evidentně nevadí. V době, kdy 

evropská vrchnost vykřikuje  něco o agresi-
vitě Ruska, příliš často ignoruje zjevné tero-
ristické činy proti největší slovanské zemi.

Nad zločiny proti pravoslavné církvi 
vyjádřil nespokojenost i papež
Banderostan zachvátila doslova vlna sa-
tanismu. Nejvyšší rada Ukrajiny, dříve ko-
lébky pravoslaví, schválila zákon zakazující 
činnost kanonické Ukrajinské pravoslavné 
církve (UPC) moskevského patriarchátu. 
Chrámy se vypalují či rabují, ikony, ostatky 
svatých jsou vykradeny a obratem prodá-
vány do zahraničí. Kněží jsou mláceni, věz-
něni nebo i vražděni. V chrámech se konají 
pohanské obřady nebo i satanské mše. 
K vysvětlení: Pravoslavných patriarchátů je 
ve světě 9 - Konstantinopolský, Alexandrij-
ský, Antiochijský, Jeruzalémský, Srbský, Mos-
kevský, Rumunský, Bulharský a Gruzínský. 

Pravoslavná církev v Čechách a na Sloven-
sku dostala v r. 1951 autokefalii (autonomii) 
od moskevského patriarchátu, pod který 
spadala. Tuto autonomii může udělit pouze 
patriarchát, pod nějž ta která církev spadá.
Proto neměl Konstantinopolský patriarchát 
právo udělit Ukrajinské církvi samostatnost, 
neboť podle kanonického práva spadá UPC 
pod moskevský patriarchát.
Satanistické zrůdnosti, které páchají bande-
rovci v pravoslavných chrámech vyvolaly ne-
voli i u Římského stolce. J.S. Papež František 
prohlásil,  že „církve je třeba nechat být“.  
Řekl to den poté, co byl na UA schválen zá-
kon o zákazu kanonické Ukrajinské pravo-
slavné církve. Dodal, že při úvaze o podobně 
přijatých zákonech, má strach o lidi, kteří se 
modlí, „protože ti, co se modlí, se modlí za 
všechny“, konstatoval papež František.

Výbuchy po zásahu banderovských dronů zazněly v „Galaxii“, obchodním centru Petrovského obvodu doněcké metropole. „Lidi 
shořeli zaživa! Děti! Ženy křičí v šíleném záchvatu hysterie, jistě, mají tam děti. Zachraňujeme koho můžeme, přesto, že další příle-
ty jsou možné“ říká svědek a dobrovolný záchranář. A všude, i v chrámech jsou vražděni civilisté.

Vláda zadlužuje stát, na občany zvysoka kašle
Nejvyšší kontrolní úřad (NKÚ) ve stanovis-
ku k návrhu státního závěrečného účtu za 
rok 2023 doporučil rozpočtovou obezřet-
nost a systémové reformy. Česká ekonomi-
ka podle něj loni reálně klesla, inflace byla 
druhá nejvyšší v Evropské unii a stát se dál 
rychle zadlužoval a rostly jeho výdaje. 
Prezident Nejvyššího kontrolního úřadu 
(NKÚ) Miloslav Kala, ve stanovisku k návr-
hu státního závěrečného účtu za rok 2023 
doporučil rozpočtovou obezřetnost a systé-
mové reformy. Česká ekonomika loni reál-
ně klesla, inflace byla druhá nejvyšší v EU 
a stát se dál rychle zadlužoval a rostly jeho 
výdaje, uvedl Úřad. 
Ministerstvo financí na to reagovalo , že 
„Státní rozpočet loni zatížila energetická 
krize či inflace, vláda ale přijala ozdravný 
balíček, jehož dopady se v letošním roz-
počtu již projevují“. Jak se projevují,  příliš 
nerozvádí. (ani to, zda opravdu  musíme 
mít tak drahé energie, oproti našim sou-
sedům a zda je vhodné za takové situace 
nakupovat a posílat zbraně na Ukrajinu.
Podle tiskového oddělení ministerstva vza-
lo toto zprávu NKÚ na vědomí. 
Česko patří podle NKÚ v EU se 44procentním 
podílem veřejného dluhu na HDP mezi méně 
zadlužené země, tempo růstu dluhu je ale v 
posledních letech v unii jedno z nejvyšších. 
Veřejný dluh ČR se za tři roky zvýšil o další po-
lovinu, zatímco v průměru EU byl růst 14%. 

K zadlužení Česka přispěly namátkou zrušení 
superhrubé mzdy a nové stanovení daně z 
příjmu fyzických osob, daň z nabytí nemovi-
tých věcí nebo nedostatečná valorizace spo-
třebních daní, podotkl Kala. „Zakládáme si 
přitom na velký problém. V roce 2023 dosáh-
ly výdaje na obsluhu státního dluhu České 
republiky 68 miliard korun, což reprezentuje 
třetinu všech investic státu v daném období,“ 
upozornil. Zmínil předpoklad ministerstva fi-
nancí, že do roku 2026 tyto výdaje vzrostou o 
dalších více než 51 miliard korun.
Nejnižší míra nezaměstnanosti v EU, která pů-
sobí pozitivně, v sobě podle Kaly skrývá velká 

rizika spojená s poklesem produktivity práce.
Na Česko, které má nejvyšší podíl přidané 
hodnoty průmyslu na národním hospodářství 
ze všech zemí EU, loni podle Kaly obzvlášť tí-
živě dopadl v EU výrazně nadprůměrný růst 
cen energií. Výstražnou kontrolkou pro český 
průmysl je globální přesun výroby automo-
bilů do Číny, napsal. „V kontextu globálních 
změn, jejichž dopadům se můžeme bránit jen 
velmi omezeně, by byla namístě maximální 
rozpočtová obezřetnost a systémové reformy, 
které nám umožní být na ně připraveni. Nic 
takového se však neděje,“ varoval Kala.
Zdroj text i foto: www.ceskenoviny.cz 



kem dosáhnout. Údajné konkrétní cíle 
jsou podle Západu dva: Kurská jaderná 
elektrárna a plynovod do Evropy - Ra-
kouska, Maďarska a Slovenska. V obou 
případech ale mělo jít nikoli o obsazení 
(na to podle všech vojenských odbor-
níků Ukrajina prostě nemá potřebný 
potenciál. Krom toho byly nasazené 

elitní jednotky, které by byly podstatně 
platnější na Donbasu, což říkají sami 
ukrovojáci na přední linii. Jak Západní 
experti, tak ukrajinští vojáci jsou navíc 
přesvědčeni, že je tato operace pouze 
jednosměrnou jízdenkou. Vývoj v Kur-
ské oblasti to potvrzuje.
Ruští vojenští odborníci však upozor-
ňují, že záměr může být podstatně šir-
ší. Mnohým (i ze Západu) je jasné, že 
Donbaská fronta je v režii Ruska, navíc, 
jsou lidské zdroje Ruska podstatně vět-
ší, než ukrajinské. K tomu, bez podpory 
amerických satelitů by se ukrajinská 
armáda ocitla ve slepé zóně, protože 
ani ty nejlepší drony daleko nedohléd-
nou. Ukrajinská armáda nemá ani pod-

Dokonce zkušení experti západních 
renomovaných médií pochybují o účel-
nosti útoku banderovců na ruské civi-
listy a civilní objekty v ruské Kurské ob-
lasti. Cílem teroristů jsou nemocnice, 
školy, OC, lidé, kteří utíkají před drony 
a střelami. „Viděli jsme, jak Ukrajinci 
stříleli po projíždějícím autě, pak 
vytáhli mrtvého řidiče z auta, na-
sedli a tímto autem odjeli“, vypráví 
v kanálu Telegram náhodní svědci, 
kteří se před vrahy stihli ukrýt.
Zvěrstva ale příliš nepřekvapu-
jí. „Elitní“ jednotky, které Zelen-
skij proti civilistům nasadil, patří  
k útvarům, jejichž příklon k bande-
rovským nacistickým praktikám je 
nejen znám, ale i zdokumentován, 
jako týrání a vraždění válečných za-
jatců, znásilňování, rabování  civilní-
ho obyvatelstva... akce, z nichž řadu 
natáčeli teroristé sami. 
Nejsou to násilně zaverbovaní Ukra-
jinci. Součástí dnešních jednotek je 
ukrajinský nacistický batalion „Nachti-
gal“, pojmenovaný po  stejnojmennému 
nacistickém praporu z II. světové války 
(Batallion ukrainische Gruppe Nachti-
gall),  přičemž jeho dnešní následovníci si 
vedou velmi v duchu svých předchůdců. 
Teroristický přístup je naprosto zřejmý, 
protože střelba po civilních vozech, po 
sanitkách a lékařském personálu, střel-
ba po 9patrovém civilním bytovém 
věžáku, jsou mezinárodně uznávanými 
teroristickými metodami. V posled-
ní době jsme ale svědky, že i v jiných 
regionech světa se teroristický přístup 
stává naprostou normou.
Média po celém světě se ptají, čeho 
chtělo ukrajinské vedení tímto kro-

poru ze vzduchu, na rozdíl od Ruska, 
které drtí ukrajinskou armádu právě 
ze vzduchu a vychvalované F-16 prostě 
nejsou. Proto vojenští experti předpo-
kládají, že se jedná o západní průzkum 
bojem, tedy možnou přípravou na vel-
kou válku Západu proti Rusku.

Velmi zkušení vojen-
ští odborníci, a nejen v 
Rusku, jsou si ale jistí, že 
hlavním cílem tohoto te-
roristického útoku bylo 
znemožnění jakýchkoli 
jednání mezi Ruskem a 
Kyjevem. A ten, kdo má 
na tom největší zájem 
nejsou USA, ale Anglie, 
tradiční rusofob.
Žádný ze zvažovaných 
vojenských cílů dosa-
žen není. Rusko vytla-
čuje ukrajinsko-západní 
nacistické jednotky z 
ruského území, elekt-
rárna je v bezpečí. Žád-

ná výměna území či elektráren nebu-
de, protože na ruském území nezbude 
ani jeden nácek. 
Putinova slova, že s teroristy se nevy-
jednává, nikdo neodvolal a Západ se 
musí připravit na tvrdou odvetu. Bu-
de-li vojenská, kdo ví, ale určitě bude. 
Nicméně, cokoli děla ukrajinská vrch-
nost, je služba západním páníčkům. 
Myslet si, že bez jejich požehnání by  
k něčemu vůbec došlo, je přinejmenším 
úsměvné. Jen ožebračené zaprodané  slo-
vanské národy skončí. Stejně jako skonči-
ly v nacistické okupaci o necelých sto let 
dřív. Jenže dnes už je nikdo nepřijde zba-
vit germánsko-anglosaské smyčky.

To, co jsme možnost vidět na zahájení i finále takzvaných Olympijských her bylo uráž-
livé pro celý křesťanský svět. Jak k tomu mohlo dojít? Snadno, protože jde o prachy. 
Opravdu o prachy, ne o peníze. Sportovci jsou ochotni na sebe natáhnout jakákoli loga, 
jen když to nese. Otázka je - komu? Výsledek je možná překvapivý, nejvíce z těch peněz 
dostává Mezinárodní olympijský výbor (MOV). Je proto jasné, že čím větší peníze, tím 
shovívavější jsou zástupci MOV vůči všemožným zrůdnostem, jimiž se OH hemží.
A co předseda MOV Thomas Koch? Je zvláštní, že zrovna on požaduje metodiku pro ur-
čení pohlaví. To když si v roce 1977  bral za manželku Claudii nevěděl, že je kluk? Nebo 
to nevěděla paní Kochová? Je to, pravda, učitelka, stejně jako manželka francouzského 
prezidenta Macrona, a stejně jako francouzský manželský pár, ani Kochovi nemají děti. 
Co dnes vidíme, je jistým způsobem mužská vyčůranost, hlásají některé feministické 
organizace. Muži expandují do ženského sportu, ale s obráceným přístupem se nejen sportovní veřejnost, nikdy nesetkala. Jiný-
mi slovy, muži mohou mlátit beztrestně ženy, mohou vítězit třeba v plavání mezi ženami, ale zatím nikdo z nás neměl možnost 
vidět, že by se ženy vnucovaly do sportovních mužských týmů.

Předseda MOV Koch, nevěděl v roce 1977, že je kluk?

Banderovský teroristický útok v Kurské oblasti
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